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PROTOKÓŁ Nr XVIII/2020 
osiemnastej sesji Rady Miejskiej w Jezioranach, 

odbytej w dniu 27 listopada 2020 roku  

w Miejskim Ośrodku Kultury w Jezioranach  

przy ul. Konopnickiej 4 
 

 

Pan Bogusław Wierzbicki – Przewodniczący Rady Miejskiej w Jezioranach powitał 

wszystkich przybyłych na XVIII sesję VIII kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

Następnie otworzył XVIII sesję Rady i oświadczył, iż zgodnie z listą obecności 

aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 9 radnych, co wobec ustawowego składu Rady 

wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji 

– lista obecności radnych stanowi załącznik nr 23 do protokołu. 

Na sekretarza obrad powołano Radną Teresę Parzonkę. 

Obrady rozpoczęto o godz. 10:30 zakończono o godz. 11:40. 

Przewodniczący Rady: „Proszę Państwa, przystąpmy do realizacji porządku obrad. Kto z Pań 

i Panów Radnych chciałby wnieść jakieś swoje uwagi, co do porządku przedstawionego? Nie 

widzę, wiec proszę Państwa pozwólcie, że ja wprowadzę dwie zmiany. Pierwsza, to poproszę 

o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie 3, podpunktu 8 tj. podjęcia uchwały w sprawie 

zabezpieczenia środków finansowych na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 

Olsztyńskiemu. Kto z Pań i Panów Radnych jest za tym, żeby taki punkt do porządku obrad 

wprowadzić. Proszę o przystąpienie do głosowania.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                  

wprowadziła do porządku obrad podpunkt 8 w punkcie 3.                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 1 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: „Porządek został rozszerzony o ten punkt i proszę o wprowadzenie do 

porządku obrad w punkcie 3, podpunkcie 9 podjęcia uchwały w sprawie skargi z dnia  

9 listopada 2020 roku na Burmistrza Jezioran za bezzasadną. Proszę o przystąpienie do 

głosowania.” 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za" 

wprowadziła do porządku obrad podpunkt 9 w punkcie 3.                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 2 do protokołu) 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Porządek obrad został rozszerzony o ten punkt. 

Następnie odczytał porządek obrad po zmianach. 

1. Otwarcie i akceptacja porządku obrad. 

2. Informacja dotycząca podatku rolnego i leśnego na rok 2021. 

3. Podjęcie uchwał w sprawie:  
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1) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości w 2021 roku, 

2) ustalenia opłat za korzystanie z Cmentarza Komunalnego w Jezioranach i urządzeń 

cmentarnych, 

3) zmiany uchwały Rady Miejskiej w Jezioranach Nr XII/117/20 z dnia 28 lutego 

2020 r. w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 

komunikacji elektronicznej, 

4) przyjęcia programu współpracy gminy Jeziorany z organizacjami pozarządowymi  

oraz podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok, 

5) w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie określenia zasad 

udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub 

robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

6) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2020-2031, 

7) zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

8) udzielenia pomocy finansowej na rzecz Powiatu Olsztyńskiego, 

9) uznania skargi z dnia 9 listopada 2020 roku na Burmistrza Jezioran  

za bezzasadną. 

4. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2019 rok. 

5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

6. Wolne wnioski i zapytania. 

7. Przyjęcie protokołu XVII sesji. 

 

Ad.2. Informacja dotycząca podatku rolnego i leśnego na rok 2021. 

Przewodniczący Rady: "Przechodzimy do kolejnego punktu, czyli informacji dotyczącej 

podatku rolnego i leśnego w 2021 roku. Ja tutaj wszystkim Państwu dodam, tym Państwu, 

którzy nas oglądają w tej chwili, że przed niecałą godziną odbyła się Komisja omawialiśmy to 

wszystko także my radni doskonale o tym wiemy, ale byśmy prosili Panią Sekretarz  

o króciutkie przedstawienie w celu poinformowania tych, którzy uczestniczą w sesji przy 

pomocy kamer telewizyjnych.” 

Pani Danuta Zawolska – Sekretarz Gminy: „W przypadku podatku rolnego proponuje się 

przyjąć stawkę podatku rolnego na rok 2021, w takiej samej wysokości, jaką określił 

w komunikacie Prezes GUS bez podejmowania uchwały. Cena żyta określona przez Prezesa 

GUS obowiązująca do wyliczenia podatku rolnego na 2021 rok wynosi 58,55 zł za 1 kwintal 

żyta. W przypadku podatku leśnego również proponujemy przyjąć stawkę podatku leśnego  
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na rok 2021, w takiej samej wysokości jaką określił w komunikacie Prezes GUS. Stawka 

podatku leśnego za 1 hektar fizyczny na rok 2021 będzie wynosić 43,3048 zł. Dziękuję.” 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos. 

Jeśli nie, to rozumiem, że przechodzimy dalej bez podejmowania uchwały, bo byłoby, 

co najmniej dziwne robić uchwałę o nie podejmowaniu uchwały. Przyjmujemy te dane, które 

Pani Sekretarz przedstawiła. Przechodzimy do kolejnego punktu określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości w 2021 roku. Wszyscy Państwo otrzymaliście to. Pan Radny 

Szuwalski w czasie posiedzenia Komisji zgłosił ważną zmianę, prosił o jej wprowadzenie. 

Czy Pan Radny byłby łaskaw."  

Pan Andrzej Szuwalski - Wiceprzewodniczący Rady: „Proszę Państwa, zmiana dotyczyła  

w punkcie 2 o pozostawieniu stawek podatku od budynków na działalność gospodarczą  

w wysokości, która była w ubiegłym roku, czyli nie podnoszeniu tej stawki podatkowej.” 

Przewodniczący Rady: „Pan Radny Szuwalski tłumaczył z resztą słusznie, że w sytuacji,  

w jakiej się znajdujemy, a to w sytuacji pandemii podejmowanych przez władze zarządzeń ci, 

którzy zawiadują tymi obiektami ponoszą określone straty i w każdym razie mogą nie mieć 

dochodów. Naszym gestem i kierunku Gminy byłoby takie wstrzymanie. Radni w czasie 

Komisji uznali to za słuszne, a ja w takim razie poproszę Państwa po pierwsze, o to byście 

głosowali nad wprowadzeniem zmiany do uchwały w sprawie określenia wysokości stawek 

podatku od nieruchomości w 2021 roku, czyli w paragrafie 1 w punkcie 2 otrzymuje on 

brzmienie „od budynków lub ich części związanych z prowadzeniem działalności 

gospodarczej oraz od budynków mieszkalnych lub ich części zajętych na prowadzenie 

działalności gospodarczej 23,41 zł od 1 metra kwadratowego powierzchni użytkowej. Czyli 

taką zmianę wprowadzilibyśmy do dokumentu, który Państwo otrzymaliście. Kto z Pań  

i Panów Radnych jest za przyjęciem tej zmiany, proszę o głosowanie.”   

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 3 do protokołu) 

 

 

Ad.3. Podjęcie uchwał w sprawie: 

1) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości w 2021 roku. 

 

Przewodniczący Rady: „Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać głos? Jeśli nie to 

proszę o odczytanie projektu uchwały.” 

 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zabrać 

głos w sprawie projektu uchwały? Jeśli nie, to dodam tylko, że tak, jak poprzednie uchwały  

i te zostały zaaprobowane przez Komisje. Proszę o przejście do głosowania.” 
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Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 4 do protokołu) 

podjęła uchwałę nr XVIII/154/20 w sprawie określenia  

wysokości stawek podatku od nieruchomości w 2021 roku, 

która stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

2) ustalenia opłat za korzystanie z Cmentarza Komunalnego w Jezioranach i urządzeń 

cmentarnych; 

 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: „Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby wnieść jakieś uwagi, 

pytania do urbanistów tworzących ten projekt? Nie widzę, w związku z tym przystąpmy  

do głosowania.” 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 6 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XVIII/155/20 w sprawie ustalenia opłat za korzystanie  

z Cmentarza Komunalnego w Jezioranach i urządzeń cmentarnych,    

która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 
 

3) zmiany uchwały Rady Miejskiej w Jezioranach Nr XII/117/20 z dnia 28 lutego 2020 r.  

w sprawie ustalenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości oraz warunków i trybu składania 

deklaracji za pomocą środków komunikacji elektronicznej; 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję, uchwała została przyjęta. Przechodzimy do trzeciej 

uchwały, zaliczenia do kategorii drogi gminnej dotychczasowej drogi powiatowej nr 1551N  

i ustalenia jej przebiegu. Wykorzystajmy ten piękny męski głos i prosimy o odczytania 

projektu uchwały.” 

Następnie Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Przewodniczący Rady: „Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby wnieść jakieś uwagi, 

pytania do urbanistów tworzących ten projekt? Nie widzę, w związku z tym przystąpmy  

do głosowania.” 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 8 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XVIII/156/20 w sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej  

w Jezioranach Nr XII/117/20 z dnia 28 lutego 2020 r. w sprawie ustalenia wzoru 
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deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej 

przez właściciela nieruchomości oraz warunków i trybu składania deklaracji  

za pomocą środków komunikacji elektronicznej, 

która stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

4) przyjęcia programu współpracy gminy Jeziorany z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami, o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok; 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję. Uchwała została przyjęta. Przechodzimy do przyjęcia 

programu współpracy gminy Jeziorany z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r. o działalności pożytku 

publicznego i o wolontariacie na 2021 rok. W trakcie Komisji Pani Sekretarz poinformowała 

nas, że były przeprowadzone konsultacje z przedstawicielami wyżej wymienionych 

organizacji i uchwała dziś przedstawiona Wysokiej Radzie jest wynikiem tych konsultacji.” 

 

Sekretarz Gminy: „Były konsultacje nikt nie wniósł uwag do programu, który przedstawił 

Pan Burmistrz.” 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 10 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XVIII/157/20 w sprawie przyjęcia programu współpracy  

gminy Jeziorany z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami,  

o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2003 r.  

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie na 2021 rok, 

która stanowi załącznik nr 11 do protokołu. 
 

5) ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały w sprawie określenia zasad udzielania dotacji  

na sfinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy 

zabytku wpisanym do rejestru zabytków; 

 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 12 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XVIII/158/20 w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego uchwały  

w sprawie określenia zasad udzielania dotacji na sfinansowanie prac konserwatorskich, 

restauratorskich lub robót budowlanych przy zabytku wpisanym do rejestru zabytków, 

która stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
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6) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2020 - 2031, 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję. Uchwała została przyjęta. Uwaga Pani Skarbnik, teraz 

Panią będzie dotyczyła uchwała. Zmiana Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Jeziorany 

na lata 2020-2031. Ja wiem, że Pani to mówiła niedawno na Komisji, ale bardzo bym prosił  

w kilku słowach przybliżyć naszym widzom.” 

Pani Katarzyna Kolibowska – Skarbnik Gminy: „A więc zostały zwiększone dochody 

budżetu gminy o kwotę 9 360 zł, a wydatki o kwotę 6 360 zł. Wydatki na obsługę długu są  

w kwocie 480 000 zł nic się nie zmieniło. Deficyt budżetu planowany na dzień 27 listopada to 

kwota 1 992 566,97 zł. Planowane przychody 5 525 865,97 zł i kwota 3 533 299,00 zł, są to 

nasze spłaty wcześniej zaciągniętych zobowiązań z tytułu zaciągniętych pożyczek i kredytów 

zgodnie z załącznikiem Nr 5. Zmiany nie są takie, żeby o nich opowiadać, są to po prostu 

zmiany wynikające z wniosków księgowej Miejskiego Ośrodka pomocy Społecznej, CUW-u  

i naszego OSiR-u. Jedyna zmianą, która wprowadziłam na podstawie decyzji Urzędu 

Wojewódzkiego, to jest w dziale oświata i wychowanie, ale są to tylko zmiany między 

dotacjami. Przedszkola w Szkole Podstawowej i tyle tak naprawdę. Żadnych zmian, które by 

miały wpływ na budżet gminy nie ma.” 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Rozumiem, że wypowiedziała się Pani w stosunku 

do kolejnego punktu, czyli budżecie gminy?” 

Skarbnik Gminy: „Tak, bo w WPF zmieniłam tylko dwie pozycje, tak naprawdę, kwoty 

dochodów i wydatków.” 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję, w dzisiejszych czasach pandemii skrótowość jest cenna. 

Proszę Państwa, czy ktoś chciałby wcześniej zadać jakieś pytania dla pani Skarbnik? Jeśli nie, 

to pozwolę sobie odczytać projekt uchwały." 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 14 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XVIII/159/20 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy  

Finansowej Gminy Jeziorany na lata 2020 - 2031,  

która stanowi załącznik nr 15 do protokołu. 
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7) zmian w budżecie gminy na 2020 rok. 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję. Uchwała została przyjęta. Przechodzimy do uchwały  

w sprawie zmian w budżecie gminy w 2020 roku. Przed chwileczką Pani Skarbnik w swojej 

wypowiedzi powiedziała w skrócie, o co chodzi, czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby się 

jeszcze czegoś dopytać? Jeśli nie, to ja poproszę, o odczytanie projektu uchwały.” 

Wiceprzewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 16 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XVIII/160/20 w sprawie zmian w budżecie gminy na 2020 rok,  

która stanowi załącznik nr 17 do protokołu. 

 

8) zabezpieczenia środków finansowych na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi 

Olsztyńskiemu; 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję. Uchwała została przyjęta. Przechodzimy proszę Państwa 

do kolejnego punktu wprowadzonego, zabezpieczenia środków finansowych na udzielenie 

pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu. Sprawa była tłumaczona na Komisjach, ale 

być może Pan Burmistrz może nam przypomnieć w dwóch słowach tutaj, o co chodzi, w tym 

projekcie dotyczącym finansowania powiatu. Chodzi głównie o te nowe drogi, linie.” 

 

Pan Maciej Leszczyński – Burmistrz Jezioran: „Nowe trasy, tak. Chcielibyśmy przystąpić do 

wspólnego projektu ze Starostwem Powiatowym. Starostwo Powiatowe byłoby 

organizatorem tych przewozów. My byśmy uczestniczyli w tym finansowo. Na rok 

chcielibyśmy zorganizować trzy trasy. Pierwsza trasa, to jest Jeziorany – Biskupiec, 

Biskupiec – Jeziorany, rano i po południu powrót, to są 3 autobusy. Druga trasa, to jest 

Jeziorany – Krokowo – Derc – Tuławki – Olsztyn i tu tez jest ileś autobusów. Trzecia trasa, to 

jest Jeziorany – Radostowo – Studzianka – Frączki – Tuławki – Olsztyn. Ten projekt jest 

współfinasowany przez wszystkie gminy, które uczestniczą w projekcie plus dopłata ze strony 

Skarbu Państwa 3 zł do kilometra. Ponieważ Starostwo już w tym programie uczestniczy już 

od roku, wtedy ta dopłata była mniejsza myśmy tym nie byliśmy zainteresowani, teraz 

chcielibyśmy wejść we współpracę. Dziękuję.” 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję bardzo. Czy ktoś z Pań i Panów Radnych chciałby zadać 

jeszcze jakieś pytanie? Jeśli nie, to proszę o odczytanie projektu uchwały.” 

Radna Teresa Parzonka odczytała projekt uchwały. 
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Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 18 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XVIII/161/20 w sprawie zabezpieczenia środków finansowych  

na udzielenie pomocy finansowej Powiatowi Olsztyńskiemu, 

która stanowi załącznik nr 19 do protokołu. 

 

9) uznania skargi z dnia 9 listopada 2020 r. na Burmistrza Jezioran za bezzasadną; 

 

Przewodniczący Rady: „Dziękuję. Uchwała została przyjęta. Przechodzimy do kolejnego 

punktu, uznania skargi z 9 listopada 2020 roku na Burmistrza Jezioran za bezzasadną. Bardzo 

proszę, może Pan Przewodniczący Kaniuga.” 

Pan Józef Kaniuga – Wiceprzewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji: „Panie 

Przewodniczący, przewodniczyłem tej Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która odbyła 

swoje posiedzenie 23 listopada, na której to Komisja stwierdziła, że z informacji prawnej 

Radca Prawny wskazuje w punkcie 1 w treści Kodeksu Cywilnego ustawodawca nie przewidział 

istnienia obowiązku wierzyciela, polegającego na złożeniu wniosku o nadanie klauzuli 

wykonalności prawomocnemu orzeczeniu. Takie działanie wierzyciela jest zatem jego 

uprawnieniem, a nie obowiązkiem. Gmina ma uprawnienie do złożenia wniosku o nadanie 

klauzuli wykonalności temu wyrokowi, a nie obowiązek. Wobec powyższego należy skargę 

uznać za bezzasadną. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w glosowaniu jawnym, trzy głosy 

za przy trzech obecnych Radnych uznała, że skarga na Burmistrza Jezioran jest bezzasadna. 

Dziękuję.” 

Przewodniczący Rady: „Słowem skarżący zarzucił, że Burmistrz nie dopełnił obowiązku, 

natomiast prawo mówi, że takiego obowiązku Burmistrz nie ma. W związku z tym, jest 

rzeczą zrozumiałą, że nie można zarzucić Burmistrzowi czegoś, czego nie musi wykonywać. 

Tak po chłopsku." 

 

Następnie Przewodniczący Rady odczytał projekt uchwały. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 20 do protokołu) 

 

podjęła uchwałę nr XVIII/162/20 w sprawie uznania skargi  

z dnia 9 listopada 2020 r. na Burmistrza Jezioran za bezzasadną,  

która stanowi załącznik nr 21 do protokołu. 
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Ad.4. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych za 2019 rok.  

 

Pani Danuta Zawolska – Sekretarz Gminy: „Naczelnik Urzędu Skarbowego  

w Olsztynie, stosownie do postanowień art. 24h ust.7 i 12 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.  

o samorządzie gminnym (tekst jedn. Dz. U. z 2020 r., poz. 713) uprzejmie informuje,  

iż dokonał analizy danych zawartych w oświadczeniach majątkowych, złożonych przez 

radnych zgodnie z art. 24h ust. 4 ww. ustawy tj., w terminie do 30 kwietnia 2020 r., według 

stanu na dzień 31 grudnia roku poprzedniego, nadesłanych przez Przewodniczącego Rady 

Miejskiej, pismem z dnia 25.05.2020 r., znak: OR.0043.17.2020. Analizę złożonych 

oświadczeń majątkowych oparto na porównaniu danych w nich zawartych z informacjami 

pozostającymi w posiadaniu tutejszego Organu podatkowego. W toku analizy oświadczeń 

majątkowych nie stwierdzono nieprawidłowości. W wyniku analizy informacji zawartych  

w oświadczeniach majątkowych, Naczelnik Urzędu Skarbowego w Olsztynie, nie znalazł 

podstaw do wystąpienia z wnioskiem o kontrolę oświadczeń majątkowych do Centralnego 

Biura Antykorupcyjnego, na podstawie art. 24h ust. 9 ustawy o samorządzie gminnym. 

Oświadczenia majątkowe zostały złożone przez wszystkie osoby zobowiązane do tego 

przepisami ww. ustawy w ustawowym terminie. Dziękuję.” 

Ad.5. Sprawozdanie Burmistrza z działalności między sesjami. 

 

Pan Maciej Leszczyński – Burmistrz Jezioran: „Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo, 

sprawozdanie z działalności między sesjami. Wykonane zadania gospodarcze:  

1. Wykonano prace porządkowe na Cmentarzu Komunalnym w Jezioranach. 

2. Przeprowadzono prace porządkowe w fosie. 

3. Wycięto 2 drzewa przy drodze Kramarzewo – Franknowo. 

4. Rozwieziono drewno na opał do 2 świetlic wiejskich w Potrytach i Tłokowie. 

5. Wywieziono zebrane z przydrożnych rowów śmieci i opony z terenu Kikit, Żardenik  

i Jezioran. 

6. Zamontowano drzwi (2 szt.) w świetlicy wiejskiej w Kramarzewie, uprzątnięto gruz   

z prac remontowych i rozplantowano na drodze  gruntowej Kramarzewo – Tłokowo. 

7. Wykonano posadzkę betonową w świetlicy wiejskiej w Lekitach. 

8. Wykonano prace remontowe w mieszkaniu socjalnym w Kramarzewie. 

9. Rozebrano przybudówkę przy ul. Przeskok oraz wywieziono gruz na drogę Krokowo 

– Kostrzewy. 

10. Wykonano odwodnienie o długości 8 m z budynku mieszkalnego w Radostowie  

11. Prowadzone są prace remontowe w OSP Franknowo. 
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Zawarte umowy: 

         W dniu 20 października 2020 r. zawarto umowę z Pracownią Architektoniczną Michał 

Kaczmarczyk Joanna Kaczmarczyk, 48-300 Nysa ul. Partyzantów 5a/3 na opracowanie 

Masterplanu oświetlenia dla miasta Jeziorany, tj.: 

1. Opracowanie kompleksowej koncepcji programowo-przestrzennej uporządkowania 

struktury oświetlenia użytkowego, dekoracyjnego dla obszaru miasta Jeziorany zawartego  

w opracowaniu pt.: "Koncepcja wymiany nawierzchni na terenie miasta Jeziorany". 

2. Opracowanie indywidualnego charakteru oświetlenia użytkowego dla obszaru miasta 

Jeziorany zawartego w ww. opracowaniu. 

Zamówienie obejmuje: 

 - przygotowanie analizy stanu istniejącego oświetlenia użytkowego ulicznego  

   i dekoracyjnego dla wyznaczonego fragmentu obszaru miasta, 

- przygotowanie wytycznych rozwoju oświetlenia użytkowego i dekoracyjnego    

  uzupełnionego o elementy dekoracji i instalacji świetlnych związanych z wydarzeniami 

  okazjonalnymi, 

- opracowanie zasad harmonijnego powiązania tych systemów, 

 - wyznaczenie obszarów o specyficznej charakterystyce oświetleniowej odnoszącej się do 

   funkcjonalności przestrzeni publicznej obszaru objętego opracowaniem, 

 - szczegółowe rozwiązania iluminacji architektonicznych dla obiektów wyznaczonych przez 

    Zamawiającego wraz z doborem osprzętu oświetleniowego w zakresie projektu  

    koncepcyjnego. 

Termin wykonania opracowania do dnia 31 grudnia 2020 r. Wynagrodzenie brutto: 38 499 zł. 

W dniu 9 listopada 2020 r. zawarto umowę z Wojewodą Warmińsko-Mazurskim na realizację 

zadań własnych jednostek samorządu terytorialnego w zakresie określonym w Programie 

"Wspieraj Seniora", z zakresu pomocy społecznej. Na realizacje zadania została udzielona 

dotacja w kwocie 15 276 zł, która stanowi 80% przewidywanego kosztu zadania. Całkowity 

koszt zadania wynosi 19 095 zł, w tym wkład własny 3 819 zł. Celem programu jest 

zapewnienie usługi wsparcia Seniorów w wieku 70 lat i więcej, którzy w stanie epidemii 

zdecydują się na pozostanie w domu i nie są w stanie np. poprzez wsparcie rodziny 

zabezpieczyć sobie artykułów podstawowej potrzeby. Usługa wsparcia polega  

w szczególności na dostarczeniu zakupów obejmujących artykuły podstawowej potrzeby,  

w tym artykuły spożywcze, środki higieny osobistej. Termin realizacji zadania:  

od 20 października 2020 r. do 31 grudnia 2020 r. W dniu 28 października 2020 r. została 

podpisana umowa z Powiatem Olsztyńskim o dofinansowanie projektu w ramach programu 
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pn. Program wyrównywania różnic między regionami III - "Likwidacja barier 

transportowych - zakup samochodu 9-cio miejscowego (mikrobus) przystosowanego  

do przewozu osób na wózkach inwalidzkich". Zakup musi nastąpić do 16 lutego 2021 r. 

Łączna wartość projektu wynosi 130 000 zł. Powiat przekaże przyznane ze środków PFRON 

dofinansowanie projektu do wysokości 90 000 zł, przy czym kwota wydatkowana ze środków 

na realizację projektu nie może przekroczyć 70% sumy poniesionych kosztów. Dziękuję 

bardzo.” 

 

Ad.6. Wolne wnioski i zapytania. 

 

Przewodniczący Rady: „Czy ktoś z Państwa Radnych chce zadać jakieś pytania Panu 

Burmistrzowi. Jeśli nie, to przystąpmy do wolnych wniosków i zapytań. Kto z Pań i Panów 

Radnych chciałby zabrać głos. Co prawda nie widzę, ale tak jak mówiłem wcześniej to, co się 

działo na Komisji jest niedostępne naszym mieszkańcom, nie jest przekazywane, ale warto, 

żeby wiedzieli, że Pan Radny Ciborski zwrócił uwagę na niedociągnięcia w pracach przy 

budowie ulic. Sprawa została wyjaśniona między Panem Burmistrzem a Panem Radnym 

Ciborskim. Ja mogę dodać tylko jedno, że liczymy na to, że pieniądze, które pójdą z Gminy 

będą wydawane rozsądnie, racjonalnie, zgodnie z logiką i prawem." 

 

Ad.7. Przyjęcie protokołu XVII sesji. 

 

Przewodniczący Rady: „Wierzę, że wszyscy przeczytali, czy ktoś wnosi jakieś uwagi? Jeśli 

nie, to proszę o głosowanie.”  

 

Uwag nie było. 

 

Po czym Rada przystąpiła do głosowania w wyniku, którego jednogłośnie - 9 głosów "za"                 

(Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 22 do protokołu) 

 

Przyjęto protokół XVII Sesji Rady Miejskiej w Jezioranach. 

 

 W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady stwierdził,  

że XVIII Sesja VIII Kadencji Rady Miejskiej w Jezioranach została zakończona.        

       

       Protokołowała                                                                  Przewodniczący Rady Miejskiej 

   Anna Brakoniecka               Bogusław Wierzbicki 


